

餐飲優惠條款及細則：

1. Promotion period from 01 Jul 2024 to 30 Jun 2025
推廣期由 2024 年 7 月 1 日至 2025 年 6 月 30 日；
2. ICBC e-payment/ card holder (credit card , debit card, prepaid card) enjoys the above at special price
凡使用工銀 e 支付或工銀卡(銀行信用卡、借記卡及預付卡客戶)可享以上優惠
3. This offer only apply for designated restaurants
此優惠只適用於指定餐廳
4. A la carte items only and regular adult buffet price at Praha Restaurante / Brasserie De Paris
僅用於單點菜式及珀克餐廳或巴黎餐廳的正價成人自助餐；
5. Blackout date apply
此優惠不適用於餐飲優惠停用日；
6. Cannot be used with other promotion or discount
不可與其他推廣優惠及折扣同時使用；
7. Not apply for premium seafood / tabacco / wine spirt
不適用於指定海產菜式、煙草或酒水；
8. Macau Fisherman's Wharf reserves the rights of suspending, terminating and changing details of The Activity and its terms and conditions without prior notice.
澳門漁人碼頭保留隨時修改、暫停或取消推廣活動或修訂條款及細則之權利；
9. Macau Fisherman's Wharf reserve the right of final decision should any dispute arise
如有任何爭議，澳門漁人碼頭將保留最終決議權；
10. For further restaruants details, please contact us directly at (853) 8299 3300
更多餐廳詳情請致電(853) 8299 3300 。

「清」康體中心休閒體驗項目條款及細則：

90 mins Zisha massage AND 60 mins Senses Signature massage

90 分鐘古典紫砂按摩及 60 分鐘「清」經典按摩

1. Promotion period from 01-Jul-2024 to 1-Jul-2025.
推廣期由 2024 年 7 月 01 日至 2025 年 6 月 30 日
2. Plus MOP\$100 surcharge (per person per hour) if the massage falls on Friday, Saturday or Sunday.
週五、週六或週日按摩，需加收澳門幣 100 元（每人每小時）。
3. ICBC e-payment/ card holder (credit card, debit card, prepaid card) enjoys the above massage at special price.
凡使用工銀 e 支付或工銀卡（銀行信用卡、借記卡及預付卡客戶）可享以上優惠。
4. Upgrade treatment (base on original price and pay extra for the difference)
升級護理項目（基於療程原價補上差額）
5. All privileges are limited to every time use of spa.
尊享優惠服務僅限於每次惠顧水療中心時使用。
6. This offer cannot be used in conjunction with any other promotions.
優惠不可與其他優惠同時使用。
7. The above price is based on MOP.
以上價格以澳門幣為準。
8. The captioned promotions are abided by relevant terms and conditions. For further details, please contact us directly at (853) 8801 8810 or email us at spa@legendpalace.com.mo or approach to 2/F Recreation reception.
以上優惠受有關條款約束。詳情請致電(853)8801 8810 或電郵至 spa@legendpalace.com.mo 或親臨勵宮酒店 2 樓清康體中心與我們聯絡。
9. The Legend Palace reserves the right of final decision should any dispute arise.
如有任何爭議，澳門勵宮酒店保留最終決定權。

「清」康體中心休閒體驗項目條款及細則：

「清」康體中心一日通行證半價優惠

1. Promotion period from 01-Jul-2024 to 1-Jul-2025.
推廣期由 2024 年 7 月 01 日至 2025 年 6 月 30 日
2. ICBC e-payment/ card holder (credit card, debit card, prepaid card) enjoys the above massage at special price.
凡使用工銀 e 支付或工銀卡（銀行信用卡、借記卡及預付卡客戶）可享以上優惠。
3. Only for one time use.
只供使用一次。
4. The above price is based on MOP.
以上價格以澳門幣為準。
5. The captioned promotions are abided by relevant terms and conditions. For further details, please contact us directly at (853) 8801 8810 or email us at spa@legendpalace.com.mo or approach to 2/F Recreation reception.
以上優惠受有關條款約束。詳情請致電(853)8801 8810 或電郵至 spa@legendpalace.com.mo 或親臨勵宮酒店 2 樓清康體中心與我們聯絡。
6. The Legend Palace reserves the right of final decision should any dispute arise.
如有任何爭議，澳門勵宮酒店保留最終決定權。